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در استقلال چه میگذرد
شهرام اصغری

متأســفانه درچند ساله گذشته برخی تصمیمات مدیریتی که برای باشگاه 
اســتقلال اتخاذ می شــود یا نسخه هایی که برای آبی پوشــان پایتخت تجویز 
می شــود، باعث تحقیر و ســرخوردگی میلیون ها هوادار این تیم می شود که 

معلوم نیست این مسائل از کجا نشأت می گیرد که تمامی ندارد!
معلوم نیست چرا مدیران وزارت ورزش و حتی سکان داران دولت نمی توانند 
یک مدیرعامل یا مربی برای این تیم محبوب انتخاب کنند که حداقل ســه-
چهار سال دوام بیاورد و پرونده ها و عملکردها تا این حد در سایه و غبار ثبت 

نشود و برخی مسائل به صورت شفاف اطلاع رسانی شود!
مگر اســتقلال چــه دارد که باید هرســاله مســئولان وزارت ورزش و ... 
خودشــان آن را شــخم بزنند و همه چیز را برهم بزننــد؟! در طول این چند 
ســال از سلطانی فر گرفته تا ســیدرضا افتخاری، آجورلو و... که معلوم نشد با 
چه نقشــه هایی برای آینده اســتقلال فکر و ایده! دادند و چرا برخی ناگهان 
آمدند و زود رفتند؟! از مشــکلاتی که برای  فتح الله زاده هم درســت کردند، 

همگی خبر داریم.
در آستانه مسابقات فصل اخیر هم اوضاع آبی پوشان به شدت قمر در عقرب 
اســت و با اینکه رقیب آنها با بازیکنان دلخــواه و مدعی قرارداد می بندد اما، 
به نظر می رســد عده ای قصد دارند  به صورت سیستماتیک به استقلال ضربه 

بزنند و پس از ایفای نقش خود صحنه را ترک کنند.
اصلًا معلوم نشد چرا در میان انبوه مشکلات استقلال برخی استادان حوزه 
تبلیغات و دلالی! بیرانوند را به اســتقلال چســباندند و بعد از آن اســتعفای 
مدیران اســتقلال و دوبــاره بحران مدیریتی و شــخم زدن و زیر و رو کردن 

ساختارهای این تیم محبوب اتفاق افتاد!
آقایان محترم! از جان استقلال چه می خواهید؟

چرا در پرســپولیس مربیان می توانند چند ســال پشت سر هم کار کنند و 
برای آینده برنامه ریزی داشــته باشــند اما در استقلال ماجرا برعکس است و 
این تیم باید هر ساله مربی عوض کند و زلزله به جان هیأت مدیره اش بیفتد! 

آخر برای چه؟
آیا شما درک و احساس ندارید و حال هواداران را نمی فهمید؟!

استقلال در میان انبوه مشکلات مدیریتی، بی پولی و از دست رفتن فرصت 
طلایی نقل و انتقالات و ناامیدی و جدایی بازیکنان دست و پنجه نرم می کنند 
و آقایان هنوز هم از فیلم و نمایش بیرانوند برای اســتقلالی ها حرف می زنند 
و انگار اســتقلال هیچ مشکل و بدبختی دیگری جز جذب بیرانوند ندارد! انگار 
بیرانوند به »حجاب« آبی پوشان تبدیل شده که آقایان سایر مصیبت های این 
تیم را نمی بینند و در رســانه ها همچنان در مورد آمدن یا نیامدن بیرانوند به 

استقلال بحث می کنند و نظر فلسفی می دهند!
با این مسائل چشم روی هم بگذاریم دربی از راه می رسد و باید آبی پوشان 
به مصاف تیمی بروند که چند سالیست به نظر می رسد به صورت سیستماتیک 
هم حمایت می شــود و هم اینکه رقیبانشان با زلزله های مصنوعی اما هدفمند 
متلاشــی می شوند و تا آخر سر هواداران یک تیم در خیابان ها بوق بزنند و پز 

قهرمانی بدهند!
بس کنید این بازی ها را که دست های آلوده برخی برای همه رو شده است 
و دســت از این کارها بردارید و بگذارید استقلال با نکونام جوان جان بگیرد. 
اگر مدیر و دلسوز هستید فضای ورزش را برای رقابتی عادلانه فراهم سازید نه 
اینکه خودتان با تصمیمات عجیب و غریبتان عامل تحقیر و تحقیر استقلال و 

استقلالی ها باشید! لطفاً بس کنید این کارها را...

کارشناس فوتبال کشــورمان با بیان اینکه فوتبال ایران یادداشت
نصفه مدرن و ســریع تر شده اســت، اعتقاد دارد که داوران 
در ایران با توجه به ماندن در هوای فوتبال ســنتی و کند، 

اشتباهاتشان بالا رفته است.
جلال چراغپور در گفت وگو با ایرنا، در فاصله ســه هفته 
تا شــروع فصل جدید لیگ برتر با ارزیابی مســابقات فصل 
گذشته و سبک فوتبالی که تیم ها ارائه دادند، گفت: فوتبال 
ما دو تکه شده اســت، یک قسمت از بازیکنان ما که سنی 
حدود ۲۳، ۲۴ سال دارند و مدرن بازی می کنند. آنها بیشتر 
از بقیه بازی های روز دنیا را می بینند. نســلی هســتند که 
پلی استیشــن هم بازی می کنند و با توجه به یارکشی هایی 

که در این بازی می کنند، مغزشان مدرن تر فکر می کند.
چراغپور افزود: در طرف مقابل یک سری بازیکنان هم که 
در تیم ملی هم تعدادشان کم نیست، سنتی بازی می کنند، 
تلفیق بازیکنان ســنتی با بازیکنان جوان سرعت فوتبال ما 
را بالا برده اســت و بالا رفتن سرعت بازی باعث می شود که 
به عنوان نمونه یحیی گل محمدی در بازی برگشــت دربی 
وقتی می بیند که میانه زمین تیم کند شده است، در اقدامی 
جسورانه ســه هافبک تیمش را تعویض می کند تا به بازی 

پرسپولیس سرعت بدهد.

کارشناس فوتبال ایران با برشمردن فاکتورهای بازیکنان 
مدرن، تصریح کرد: شــوت به موقع، پاس به موقع، فرار به 
موقع، عقب بــازی نکردن و عدم کند کردن بازی ســبب 
می شود تا شــاهد یک فوتبال مدرن باشــیم.این برخلاف 
بازیکنان سنتی است که وقتی توپ را می گیرند اول به جای 
اینکه به پاس جلو فکر کنند، به پاس عقب فکر می کنند که 
چطور توپ را به دفاع وسطشــان برسانند. با تمام اینها باید 

نیمه مدرن شدن فوتبالمان را به فال نیک بگیریم.
چراغپور با اشاره به اینکه نیمه مدرن شدن فوتبال البته 
دو آفت را به جان فوتبال ما انداخته است،اظهار داشت: آفت 
اول داوری اســت، داوری سنتی و کند ما نمی تواند فوتبال 
ســریع نصفه مدرن شده را قضاوت کند. نســلی از داوران 
هستند که با سبک قضاوت فوتبال سنتی در فوتبال نصفه 
مدرن به صحنه ها نمی رسند. وقتی یک داور می گوید صحنه 
را ندیدم، باور می کنم. چون با تماشــای فیلم بازی می بنیم 
که او در مکان اشــتباه قرار گرفته و زاویه دیدن نداشــته 
است. اشتباه او به این دلیل است که فوتبال مدرن را درک 
نمی کند؛ چون نمی داند الان توپ را می شود پاس نفوذ داد 
تا از دفاع عبور کند و دفاع آخر با فوروارد تک به تک شــود 

و در این صحنه می بینیم داور۳۵ متر با صحنه فاصله دارد.
وی خاطرنشان کرد: چنین اتفاقاتی در لیگ ایران یکی، 

دو تا نیســت و داوران در اکثر اوقات از پشــت، صحنه ها را 
می بینند، سانتر فورواد و دفاع شانه به شانه هم رو به دروازه 
در کورس هستند و داور هم از پشت این صحنه را می بیند، 
اگر از بغل دست بکشند، توپ به دست بخورد و مسیر عوض 

شود و ... داور نمی بیند که تصمیم بگیرد.
کارشــناس فوتبال کشــورمان تصریح کرد:اگر چه الان 
تیر انتقادات بی رحمانه به ســمت داوران است اما بخشی از 

این انتقادات به دلیل جا ماندن داوران از صحنه های مدرن 
فوتبال است. وقتی سرعت بازی فوتبال بالاتر برود، داور که 
در تیم فوتبال بدنسازی نمی کند، داوران خودشان بدنسازی 
می کنند و آمادگی جســمانی برنامه ریزی شده ندارند و به 
همین خاطر وقتی در بازی های لیگ ســرعت بازی ها بالاتر 
مــی رود، داور بــا توجه به اینکه از نظر جســمانی آمادگی 
قضاوت یک فوتبال مدرن و ســریع را ندارد، از صحنه ها جا 

می ماند. چراغپور با بیان اینکه دومین جماعتی که از فوتبال 
مدرن در ایران جا مانده اند، دروازه بان ها هستند، افزود: آنها 
با وجود بالا رفتن سرعت بازی، همچنان سنتی دروازه بانی 
می کنند. از سی متری شوت می شود، دبل ری اکشن ندارند 
وهمان واکنش اولی را که می روند روی پایه تکیه. در ادامه 
تماشاچی می شوند و اگر توپ وارد گل شد یا به اوت رفت، 

این دروازه بانان عکس العمل دوم ندارند.

سرمربی تیم ملی فوتبال امید گفت: به زور نمی توانیم از 
هیچ باشگاهی بازیکن بگیریم.

رضا عنایتی در گفت و گو با فارس، درمورد اینکه آیا برای 
حضور سینا سعیدی فر و محمد حسین زواری در اردوی تیم 
ملی امید در ترکیه به نتیجه خاصی رسیده اند، اظهار داشت: 
هنوز خبری بــه ما نداده اند. خودمان هــم در جایگاه ملی 
نمی توانیم زیاد پیگیری کنیم. هر تصمیمی باشگاه بگیرد، راه 
خودمان را جلو می رویم و باید گزارشی درمورد این تصمیم 

استقلال به فدراسیون فوتبال بدهیم که سرپرست تیم امید 
این کار را انجام می دهد. 

وی درمورد اینکه استقلالی ها می گویند به دلیل نداشتن 
بازیکنان به تعداد کافی در تمرینات، جواد نکونام نمی تواند 
ایــن ۲ بازیکن را به تیم امید بدهد، گفت: من به باشــگاه 
اســتقلال حق می دهم و اینگونه نیست که بخواهیم به زور 
از ایــن تیم بازیکن بگیریم اما منفعت فوتبالی حضور این ۲ 
بازیکن در اردوی تیم امید، برای خودشان و استقلال بیشتر 

از حضور در تمرینات استقلال است زیرا ۳-۲ بازی بین المللی 
در ترکیه انجام می دهند و شاد و خرم، با یک تجربه خوب به 
تمرینات استقلال بازمی گردند. ایرادی ندارد این تیم به جای 
1۵ بازیکن، 1۳ بازیکن در تمریناتش داشته باشد. هرچند 
به زودی هم نفرات بیشتری در تمریناتش شرکت خواهند 
کرد اما بازهم هرجور نکونام و اســتقلال صلاح بدانند. دیگر 
نمی دانیم چه بگوییم. هرچند توقع داشتیم نکونام و باشگاه 

استقلال، سعیدی فر و زواری را به ما بدهند.
سرمربی تیم ملی امید اضافه کرد: ۲ بار تاکنون با نکونام 
تماس گرفته ام که یا در دســترس نبود یا جواب نداد اما با 

علی خطیر صحبت کردم.
 او هم گفت بــا نکونام صحبت کرده و خبر می دهم که 

هنوز جوابی نداده است. 
عنایتــی درخصوص اینکه بــا توجه بــه ارتباط خوب 
سرپرست باشگاه اســتقلال و مهدی تاج، امیدی به حضور 
بازیکنان اســتقلال در اردوی تیمش دارد، عنوان کرد: هیچ 
باشــگاهی را زور نمی کنیم و امید داشته باشیم یا نداشته 
باشیم، کارمان را جلو می بریم. رسالتی داریم و باید همه به 
تیم ملی امید کمک کنند تا از این پیچ سرسخت عبور کند. 

بحث ملی است و توقع داریم همه کمک کنند. 
وی درمورد تعامل ایجاد شــده بــا یحیی گل محمدی 
درمــورد محمد مهدی احمدی، گفــت: با احمدی صحبت 
کردیم. همیشــه صحبت کردن راه جدیــدی برای آدم باز 
می کند و تیم امید و باشــگاه به احترام متقابلی می رسند. 
یحیی به من گفت ســمت چپ دفاع پرسپولیس به دلیل 

مصدومیت مدافعانش خالی است اما درمورد اینکه احمدی 
چگونه می تواند در ترکیه به ما اضافه شود، صحبت کردیم. 
شنیده ام هنوز سفر پرســپولیس در ترکیه هم صد در صد 
قطعی نشده است. هر چیزی امکان دارد اما قطعا این بازیکن 

از تمرینات عقب می افتد.
عنایتی در واکنش به این موضوع که اضافه شدن بازیکنان 
دعوت شــده از تیم های تراکتور و سپاهان در ترکیه به تیم 
امید قطعی شده اســت، گفت: بله. بازیکنان دعوت شده از 
این تیم ها در ترکیه به ما اضافه می شوند. از این باشگاه ها نیز 
تشکر می کنیم. این آخرین اردو یا به قول معروف دور همی 
ما اســت و دیگر تا زمان آغاز رقابت های مقدماتی المپیک 
کاری به باشــگاه ها نداریم. بازیکنــان تا آن زمان در اختیار 

باشگاه هایشان قرار می گیرند.
ســرمربی تیم ملی امید درمورد اینکه دیده شدن برخی 
بازیکنان تیم امید در تورنمنت غرب آســیا ســبب شــده 
پیشنهادات بهتری دریافت کنند، گفت: بازتاب حضور تیم 
مــا در این تورنمنت خیلی خوب بــود و جهش خوبی را از 
لحاظ روحی و پیشــرفت برای بازیکنان ما ایجاد کرد. 8-9 
بازیکن این تیم با پیشــنهادات خیلی بالایی مواجه شدند. 
خوبی حضــور در تورنمنت های بین المللی همین اســت. 
می گویم نباید بازیکن جوان را روی نیمکت بگذاریم و هیچ 
استفاده ای از وی نکنیم. به هرحال باید به آنها فرصت بدهیم 
تا خودشان را نشان بدهند زیرا هم به سود تیم ملی است و 
هم باشگاه. باشگاه هایی که بازیکنان خود را با تیم ما به غرب 

آسیا فرستادند، سود کلانی کردند. 

کارشناس فوتبال : 

داوری ها از فوتبال ما عقب تر است

عنایتی: از نکونام توقع داشتم اما به زور نمی توانیم بازیکن بگیریم

 تیــم فوتبال ســپاهان تا بــه اینجا فصل 
نقل وانتقالات خریدهای عجیبی داشته است.

به گــزارش ایرنــا، تیم فوتبال ســپاهان 
در فصل گذشــته تا هفتــه پایانی در کورس 
قهرمانی با پرســپولیس قرار داشــت که در 
نهایت نتوانســت به مقام قهرمانی دست پیدا 
کنــد و با ۶۵ امتیاز در رتبه دوم کار خود را با 

هدایت ژوزه مورایس به پایان رساند.
مورایس قبل از خروج از ایران جلساتی را با 
مسئولین باشگاه برگزار کرد و لیست بازیکنان 
مدنظر خود را به مدیران تیم ارائه داد و انتظار 
داشت که پس از بازگشت، تمرینات و اردوی 
آماده ســازی را با تمامــی بازیکنان مورد نظر 

خود شروع کند.
طلایی پوشــان اصفهان تا بــه اینجا فصل 
نقل وانتقالات عملکرد عجیبی داشــته اند و با 
یک نگاه کوتاه به بازیکنان ورودی این باشگاه 

می توان متوجه این امر شد.
ســپاهان خریدهای جدید خود را تقویت 

خــط تهاجمی خود آغاز کرد و به فاصله چند 
ساعت از کاوه رضایی و رضا شکاری در یک روز 
رونمایی کرد. طلایی پوشان در ۲ روز گذشته 
ابتدا احســان پهلوان را از فولادخوزستان به 
خدمت گرفتند و سپس عیسی آل کثیر مهاجم 
فصل گذشته پرســپولیس و هادی محمدی 

مدافع تراکتور را به اصفهان آوردند.
گفتنی اســت ســپاهان ابتدا موفق شــد 
قــرارداد قرضی پیام نیازمند را به صورت دائم 
کند و همچنین محمدرضا حسینی را پس از 
حضور قرضی به مــدت نیم فصل در گل گهر 

دوباره به اصفهان برگرداند.
نکته عجیــب در خریدهای تیــم فوتبال 
سپاهان، شــرایط ســنی بالا این بازیکنان و 

همچنین ترافیک در خط حمله آن است.
شرایط ســنی بازیکنان ورودی سپاهان به 

شرح زیر است:
عیسی آل کثیر ۳۳ سال
هادی محمدی ۳۲ سال

کاوه رضایی ۳1 سال
احسان پهلوان ۲9 سال

رضا اسدی ۲۷ سال
رضا شکاری ۲۵ سال

حــالا این ســوال پیــش می آید کــه آیا 
ایــن بازیکنان مدنظــر ژوزه مورایس بودند؟ 
مسئولین باشــگاه ســپاهان موفق به جذب 
چند درصد از لیست بازیکنان مدنظر مورایس 
شــده اند؟ آیا تیمی که قرار اســت در ۳ لیگ 
پرفشــار برای کســب عنوان قهرمانی مدعی 
باشــد با خرید بازیکنان با شرایط سنی بالا، با 
توجه به احتمال بیشتر مصدومیت و همچنین 
دور بودن از شادابی و صلابت جوانی می تواند 

به این امر دست پیدا کند یا خیر؟
این موضوع در چنــد روز اخیر با ناراحتی 
هــواداران این تیم هم همراه شــده اســت و 
حالا باید دید مدیران ایــن تیم در ادامه چه 
راهکاری برای به دســت آوردن دل هواداران 

خود دارند.

ادامه خریدهای عجیب سپاهان؛ مسن ها در ترافیک اصفهان

دیوید تیلور به مسابقات رنکینگ دار مجارستان نرفت تا 
ماجرای قرعه وزن 8۶ کیلوگرم در مسابقات جهانی ۲0۲۳ 

پیچیده شود.
به گزارش »ورزش ســه«، با اینکه از مدت ها قبل زمزمه 
حضــور دیوید تیلــور در یکی از رویدادهــای بین المللی و 
رنکینگ دار اتحادیه جهانی به گوش می رسد، اما او در نهایت 
به مسابقات مجارســتان هم نرفت تا بدون اینکه در رویداد 
بین المللی حاضر شود، به استقبال مسابقات جهانی ۲0۲۳ 

برود. 
فدراســیون کشــتی آمریکا از غیبت قهرمــان وزن 8۶ 
کیلوگرم ۲0۲۲ جهان در مســابقات مجارستان خبر داده 
تــا ماجرای رنکینگ اتحادیه جهانــی در این وزن به کلاف 

سردرگمی تبدیل شود. 
حســن یزدانی بعد از کســب مدال نقره جهان در سال 
۲0۲۲ هم در قزاقســتان و هم در جــام تختی برای ایران 
روی تشــک رفت و با توجه به قهرمانی اش در قزاقســتان 
رده چهــارم رنکینگ را برای خــودش حفظ کرد. البته که 
نابغه جویباری هم می توانســت با حضور در تورنمنت های 
رنکینگ دار بیشــتری از جمله همین مجارستان رنک خود 

را ارتقا دهد، اما مهم حضور در بین ۴ نفر برتر بود که برای 
حسن اتفاق افتاد.

در حال حاضر حســن یزدانی بــا ۴8000 امتیاز در رده 
چهــارم رنکینگ وزن 8۶ کیلوگرم جای دارد و دیوید تیلور 
نیز با ۳000 امتیاز کمتر در رده پنجم جای دارد. تیلور که 
بعد از کسب مدال طلای جهان در بلگراد، فقط در انتخابی 
آمریکا روی تشک رفته و آنجا هم به راحتی صاحب دوبنده 

تیم ملی شده است. 
به ایــن ترتیب با توجه به غیبت تیلور در مجارســتان، 
حضور یزدانی در بین ۴ نفــر برتر رنکینگ برای حضور در 
رقابت های قهرمانی جهان قطعی شده، اما نکته اینجاست که 
طبق قانون اتحادیه جهانی کشتی ۴ نفر برتر رنکینگ در هر 
وزن تــا مراحل نیمه نهایی و فینال به مصاف هم نمی روند. 
با این اوصاف احتمال برخورد تیلور و یزدانی قبل از مرحله 

نهایی رقابت های قهرمانی جهان وجود دارد.
این اتفاق ممکن اســت ماجرای سال ۲018 را برای این 
دو قهرمان افسانه ای کشتی جهان تکرار کند. در آن سال در 
همان دور نخســت تیلور و یزدانی با هم برخورد کردند و با 
شکست حســن یزدانی، او شانس حضور در فینال را هم از 

دست داد و در گروه شانس مجدد به مدال برنز رسید.
در چند ســال اخیر اما با توجه به اینکه یزدانی و تیلور 
در رنکینگ اول و دوم قرار داشتند، تا فینال به هم برخورد 

نکردند و خیالشان بابت صعود به فینال راحت بود. 
به نظر می رسد تیلور با آگاهی از این موضوع خودش به 
استقبال مبارزه زودهنگام با یزدانی رفته و با اعتماد به نفس 

همیشگی حتی قبل از فینال هم مقابل ستاره کشتی ایران 
قرار می گیرد. این اتفاقات شاید برنامه  ریزی کادر فنی را برای 
حســن یزدانی متفاوت از قبل کند و او باید آمادگی داشته 
باشد که در همان دور نخست نیز به مصاف جدی ترین رقیب 
خود برود. به هر حال باید نشســت و دید راند ششم مبارزه 

تیلور و یزدانی چگونه و چطور رقم خواهد خورد.

شگرد جدیدی که ستاره آمریکایی پیاده کرد

قرعه مرگ در انتظار یزدانی - تیلور!

گمانه زنی ها درباره آینده جهانبخش 
رســانه هلندی از احتمال 
رفتن علیرضــا جهانبخش از 

تیم فاینورد هلند نوشت.
ایســنا،  گــزارش  بــه 
ممکن  جهانبخش  علیرضــا 
اســت فاینــورد را در پنجره 
ترک  تابستانی  نقل وانتقالات 
کند. هنوز هیچ چیز مشخصی 
در مــورد مهاجم ایرانی در باشــگاه فاینــورد وجود ندارد. فاینورد مایل اســت 

پیشنهادات رسیده درباره جهانبخش را بررسی کند.
جهانبخش در تابســتان ۲0۲1 از برایتون انگلیس به فاینورد هلند پیوست. 
فصل گذشته وینگر ایرانی با تیم فاینورد روتردام قهرمان شد. بازیکن ایرانی فصل 
قبل ۲8 بازی در لیگ برتر هلند انجام داد. و ۵ بار گلزنی کرد و ۷ پاس گل داد.

قرارداد این ملی پوش ایرانی تا اواسط سال ۲0۲۴ اعتبار دارد.
علیرضا جهانبخش که ســابقه آقای گلی را در لیگ هلند دارد، توانست برای 
اولین بار عنوان قهرمانی لیگ فوتبال هلند را به دست بیاورد تا نخستین ایرانی 

لقب گیرد که توانسته است در لیگ هلند قهرمان شود.
فاینورد با این قهرمانی جواز حضور در دور گروهی لیگ قهرمانان اروپا را برای 
فصل بعد به دست آورد و در صورتی که بازیکن ایرانی در فاینورد بماند، می تواند 

اولین حضورش را در لیگ قهرمانان اروپا تجربه کند.

محمد محبی به روستوف پیوست
بازیکن فصل قبل استقلال 
با قــراردادی ۳ ســاله راهی 

روستوف روسیه شد.
به گزارش ایســنا ، محمد 
ملی پوش  بازیکــن  محبــی، 
معاینات  استقلال  قبل  فصل 
پزشکی خود را برای انتقال به 
تیم روستوف را با موفقیت به 

پایان رساند.
این قرارداد ســه سال اعتبار خواهد داشت. محمد محبی قرار است به زودی 

قراردادش را با روستوف امضا کند.
محبی بازیکن ســانتاکلارای پرتغال است که سال گذشته به صورت قرضی 
برای اســتقلال در لیگ ایران بازی کرد. او در ۳۴ بازی برای اســتقلال توانست 

10 گل به ثمر برساند. او برای سانتاکلارا نیز در 18 دیدار ۳ گل به ثمر رساند.
فوتبالیستهای ایرانی مانند سردار آزمون، میلاد محمدی، سعید عزت اللهی و 

علیرضا حقیقی قبل از این در لیگ روسیه به میدان رفته اند.
محمد محبی اسفندماه سال جاری در دیداری مقابل تیم ملی روسیه که در 
تهران برگزار شد و با تساوی یک بر یک به پایان رسید، بعد از مدت زمانی طولانی 
مجددا برای تیم ملی بازی کرد. او در مجموع 8 بازی برای تیم ملی انجام داد و 

۳ گل به ثمر رساند.

الهلال دست بردار طارمی نیست
عربستان  الهلال  باشــگاه 
پیشــنهاد دســتمزد سالیانه 
۷۵0 میلیــارد تومانی را برای 
مهدی طارمی ارائه داده است.

ایرنــا،  گــزارش  بــه 
باشــگاه الهلال عربســتان با 
سرمربیگری خورخه خِسوس 
به دنبال جذب مهدی طارمی 

ستاره ایرانی تیم فوتبال پورتو پرتغال است.
طارمی پیشنهاد این باشگاه را رد کرده بود و اعلام کرد که قصد دارد به فوتبال 

خود در اروپا ادامه دهد.
اما الهلال دســت بردار او نیســت و حالا یکی از خبرنگاران نزدیک به باشگاه 
الهلال مدعی شــده که عربستانی پیشنهاد دستمزد سالیانه 1۵ میلیون یورویی 

)۷۵0 میلیارد تومان( را به طارمی ارائه داده اند.
طارمی در آخرین ســال قراردادش با پورتو قرار دارد و از دی ماه می تواند به 
صورت آزاد و بدون هزینه با هر باشگاهی قرارداد امضا کند.علاوه بر الهلال و آث 

میلان، آ اس رم نیز علاقه مند به جذب این بازیکن ایرانی هستند.
این مهاجم ۳0 ساله قصد ماندن در اروپا را دارد و میلان نیز به صورت جدی 
به دنبال جذب او است.  اما تا به این لحظه توافقات لازم بر سر مبلغ رضایت نامه 

بین میلان و پورتو رخ نداده است.

اخبارکوتاه


